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Emne: Giv os naturen tilbage 

 

 

Kære Lene Dons Christensen 

 

Tak for din henvendelse fra den 6. juli 2023 til Indre By Lokaludvalg. Din henvendelse blev videresendt til 

besvarelse af Teknik- og Miljøforvaltningen, og du får svar fra mig, fordi dine spørgsmål hører under vores 

ansvarsområde i forvaltningen. 

 

Vi klipper skråningerne langs Skt. Jørgens Søerne, så de kommer til at fremstå lysåbne. Det sikrer, at der er 

vækststed for arter, som ikke kan leve under store skyggefulde træer. Skråningerne vil i løbet af en årrække 

vokse til med buske og træarter som fx pil, hvis vi ikke klipper skråningerne.  

 

De bliver klippet 1-2 gange om året, så urterne får de bedste vækstbetingelser. Vi klipper lidt oftere en smal 

stribe langs asfaltstierne for, at det høje græs ikke skal vælte ud på stierne til gene for færdslen på dem, fx 

cyklister. 

 

Vi vedligeholder arealet mellem træerne på Vester Søgade som en græsrabat. Det vil sige, at den bliver 

klippet op til fem gange om året.  

 

Du er velkommen til at skrive til os på parkerkirkegaarderenhold@kk.dk, hvis du har yderligere spørgsmål, 

vi kan hjælpe dig med. 

 

Med venlig hilsen 

 

Josefine Fridlund 

Enhedschef 

Toiletter 
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